

ELECTRIC HOIST

DJYH型多功能卷扬机

Multifunctional Electric Winch

多功能电动提升机是提升机的一种，该机采用锥形转子电动机和普通电机为动力，与变速机件组合，通过带动卷筒，以达到上升、下降运送货物的机械。

适用范围：

广泛用于中小型住宅和高层建筑装修、吊楼板、吊灰砖、打井提土、仓库厂房起吊重物等，是单位或个人必备的常用机械。

多功能提升机特点：

1. 输送力量大，地面和空间均可以使用。
2. 超高提升货物，可达到100米。
3. 运行性能平稳可靠。
4. 横向牵引、垂直升降、斜拉永不夹绳。在挖山洞、地洞、桥墩地基、公路护坡等土石料的往返运输，可与任何需要本产品的机械配套使用。

The multi-function electric winch is a kind of hoist. The machine is powered by a conical rotor motor and a common motor. Combined with the variable speed machine, the machine drives the reel to reach the machine for ascending and descending the goods.

Scope of application:

It is widely used in small and medium-sized residential and high-rise building decoration, hanging slabs, hanging ash bricks, drilling wells, lifting heavy objects in warehouses, etc. It is a common machine for units or individuals.

Multi-function hoist features:

1. The conveying force is large, and the ground and space can be used.
2. Super lifting height with reaching 100 meters.
3. The running performance is stable and reliable.
4. Horizontal traction, vertical lifting, and diagonal pulling will never be tied. The round-trip transportation of earth and stone materials such as digging caves, ground tunnels, pier foundations, road slope protection, etc. It can be used with any matched machinery.

Model: DJYH



DJYH型多功能卷扬机参数:

SPFCIFICATION

型号 Product Code	DJYH-300A	DJYH-500A
额定起重量 Capacity(kg)	300-600	500-1000
起升高度 Lifting height(m)	1-50	1-100
起升速度 Lifting Speed (m/min)	7-14	7-14
电机功率 Power(kw)	1.0	1.0
相数 Phase	三相	三相
电源电压 Voltage(v)	380	380
接电持续率 Sustained rate(JC)	40%	40%
机构工作级别 Agency work level	M4	M4
整机重量 Weight(kg)	40	52